

# PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 8 I VANSJØ/SVINNDAL IL

Styremøte nr. 8 avholdt fysisk mandag den 26.05.2025.

**Til stede fra styret:** Ivar Henriksen, Renata Orban-Kereki, Kenneth Hvedding, Evy Adriana Kristiansen, Ole Herman Fjeld, Marianne B. Voldengen, Per Weum

## Meldt forfall:

Ida Steinsmo, Pål Stene

**Referent:** Kenneth Hvedding

Styreleder åpnet styremøte nr. 8, 26.05.2025, kl.18.00

Det ble ikke fremmet innvendinger til innkallingen eller saklisten.

Møtet var vedtaksført.

Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saker som lå til behandling.

## Sakliste

## Innhold

|                                                              |   |
|--------------------------------------------------------------|---|
| Vedtakssaker .....                                           | 2 |
| Sak 1/08/2025: Godkjenning av protokoll fra møte nr. 7 ..... | 2 |
| Sak 2/08/2025: Møte med Middagsåsen .....                    | 2 |
| Sak 3/08/2025: Møte med Fotballen .....                      | 2 |
| Sak 4/08/2025: Økonomi .....                                 | 2 |
| Sak 5/08/2025: Protokoll fra årsmøte .....                   | 2 |
| Sak 6/08/2025: Bygdedagen .....                              | 2 |
| Sak 7/08/2025: Nye aktiviteter/idretter .....                | 2 |
| Sak 8/08/2025: Møllebyen fotball .....                       | 3 |
| Sak 9/08/2025: Ledsagerbevis .....                           | 3 |
| Orienteringssaker .....                                      | 3 |
| O-sak nr. 6/08/2025: Info ny hall .....                      | 3 |
| O-sak nr. 10/08/2025: Info låser .....                       | 3 |
| O-sak nr. 11/09/2025: Sommeruka .....                        | 3 |
| O-sak nr. 12/09/2025: Hjemmeside .....                       | 3 |

## Vedtakssaker

### Sak 1/08/2025: Godkjenning av protokoll fra møte nr. 7

#### Vedtak:

Styret godkjente protokollen.

### Sak 2/08/2025: Møte med Middagsåsen

På grunn av en teknisk feil ble invitasjonen dessverre ikke mottatt, og derfor møtte ingen fra Middagsåsen opp. Middagsåsen styret inviteres til neste hovedstyre-møte.

### Sak 3/08/2025: Møte med Fotballen

2 representanter innom.

Fotballen mangler fortsatt leder og nestleder, men Steffen og Aleksander deler på det administrative ansvaret. Fotballstyret deler ellers alle oppgaver seg imellom.

#### Vedtak:

Hovedstyret inviterer hele fotballstyret til dialog. Fotballstyret finner en dato som passer for dem, deretter sender hovedstyret innkalling.

### Sak 4/08/2025: Økonomi

Økonomiansvarlig i hovedstyret venter fortsatt på tilganger. Tidligere nestleder godkjenner fakturaer ut utbetalinger frem til tilgang er i orden

### Sak 5/08/2025: Protokoll fra årsmøte

Gjennomgått protokollen fra årsmøtet og identifisert punktene som må følges opp

#### Vedtak:

- Hovedstyret sjekker med banken om muligheten for bedriftskort til utlegg og utgifter lagene måtte ha i forbindelse med cuper og mat.
- Økonomiinstruksen må oppdateres, og hovedstyret følger opp undergruppene.
- Fair play-sertifisering – hovedstyret går i dialog med fotballen og håndballen for å avdekke behov og gevinst av å bli fair play-sertifisert sammenlignet med å ha fair play-verter på arrangementene.
- Hovedstyret kaller inn gruppene for tettere samarbeid. Mulig gjentakelse av pizzakveld med arbeidsgrupper.
- Mer lik treningsavgift i gruppene. Ida og Renata går sammen med gruppene for å gjennomgå hva treningsavgiften er, og hva som inngår.

### Sak 6/08/2025: Byggedagen

Det er sendt ut info til undergruppene om aktivitet og inntjeningsmuligheter. E-sporten har ansvar for parkering denne dagen

### Sak 7/08/2025: Nye aktiviteter/idretter

Kommunen har vært i kontakt med hovedstyret etter at de har fått forespørsel fra Moss Svømmeklubb om å holde svømmekurs i Våler når bassenget åpner. Hovedstyret ønsker å legge til

rette for at idrettslaget i kommunen skal disponere svømmehallen før man gir muligheten til andre aktører utenfor kommunen.

Det har kommet henvendelse om oppstart av volleyballgren, og Hovedstyret støtter dette. Vi trenger noen ildsjeler som ønsker å være med på å starte denne grenen i kommunen.

Livredning og trening: Dette er noe Hovedstyret ønsker velkommen til å starte opp igjen i kommunen.

Paraidrett: Her må vi avvente og se om vi oppfyller kravene som stilles etter at idrettsanlegget og fasilitetene er ferdigstilt.

### Sak 8/08/2025: Møllebyen fotball

Møllebyen fotball har tatt kontakt for leie av fotballbanen til trening og eventuelt kiosk salg onsdager kl. 20.00

#### **Vedtak:**

Kiosksalg og inntekter skal gå til idrettslagets fotballgren, og avtalen opphører dersom V/S får eget konkurrerende lag.

### Sak 9/08/2025: Ledsagerbevis

Det har kommet en forespørsel om V/S IL har en prosedyre eller handlingsplan for hvordan klubben skal håndtere situasjoner der barn har behov for ledsager på cup.

#### **Vedtak:**

Hovedstyret har vedtatt at det ikke skal utarbeides en felles prosedyre eller handlingsplan, men ved fremvisning av ledsagerbevis vil vi tilrettelegge hvert enkelt tilfelle så langt det lar seg gjøre.

## Orienteringssaker

### O-sak nr. 6/08/2025: Info ny hall

Kommunen stiller seg positivt og skal ta dette opp i kommunestyret i juni, men stiller seg kritisk til om fristen er realistisk for ferdigstilling. Kommunen må blant annet utrede totalkostnaden, samt om det kreves tilfluktsrom eller ikke. Dette vil i så fall ha en stor innvirkning på prisen. Kommunen har allerede innvilget 1.mill kr i år for undersøkelse av grunn mm

### O-sak nr. 10/08/2025: Info låser

Det reklameres på låser som ikke holder den standarden og funksjonaliteten som ble lovet og forventet

### O-sak nr. 11/09/2025: Sommeruka

Snart kvart for påmelding

### O-sak nr. 12/09/2025: Hjemmeside

Ny hjemmeside er under utvikling. Renata vil dele undergruppene sider med dem slik at de går gjennom innholdet og melder innspill og endringer direkte til Renate